
Nermin Purić 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. „Što Vijeće ministara BiH može poduzeti na zaštiti imovine bosanskohercegovačkih 

poduzeća u bivšim jugoslavenskim republikama, a koja do danas nije vraćena ovim 

poduzećima niti država BiH ima od ove imovine bilo kakve koristi? Kolika je ukupna 

vrijednost te imovine i planira li Vijeće ministara što poduzimati u cilju rješavanja 

ovog problema? 

2. Što Vijeće ministara BiH može poduzeti s ciljem rješavanja statusa građana 

podrijetlom iz BiH koji žive u državama u okruženju, a koji se osjećaju pripadnicima 

BiH i žele biti dio ove države? Navest ću samo primjer bosanskohercegovačke 

zajednice u Albaniji koja broji nekoliko tisuća građana podrijetlom iz BiH, a koji 

baštine bosanskohercegovačku kulturu i tradiciju i njihov je položaj mnogo lošiji u 

odnosu na ostale manjine u toj državi. Sličnu sudbinu naravno doživljavaju i građani u 

drugim državama iz bliskog okruženja. Dakle, što Vijeće ministara može i planira 

li išta poduzeti s ciljem rješavanja ovoga pitanja?“ 

 


